



Winning a Polar RCX5 G5/ RS300X SD/ RS100 in 2011
National Triathlon Championship (9 Oct 2011, Plover Cove)

Dear Triathletes,

Good news! Tri HK's Official Training Partner, Polar Electro H.K. Ltd sponsored total 6 pairs of Polar Product as lucky draw prizes to the participants who join in 2011 National Triathlon Championship. Details as following:

<u>Lucky draw</u>	<u>Polar Product</u>
Race Participants in Olympic Distance who join on-site luck draw	RCX5 G5 x 2 pcs
Race Participants in Sprint Distance who join on-site luck draw	RS300X SD x 2 pcs
Race Participants in Fun Distance who join on-site luck draw	RS100 x 2 pcs



[Polar RCX5 G5](#)

[Polar RS300X](#)

[RS100](#)

Special thanks to Polar Electro H.K. Ltd sponsored total of 6 pc of Polar product to the race.

Remark: Tri HK reserved the right to make the final decision of captioned offer.

Polar RCX5 Workshop

Polar HK have a RCX5 workshop **(Free of Charge)** on 20 October 2011, 7:00pm at TriSportsHK (Basement, Kuo Wah Building, 340-342 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong.) for current user or planning to upgrade your watch. Interested parties please contact John Lam at 31053066, RSVP.

Hong Kong Triathlon Association



於 2011 全港三項鐵人錦標賽 (10 月 9 日, 大尾篤) 中贏取 **Polar**
Polar RCX5 G5/ RS300X SD/ RS100 心率錶

各位運動員:

好消息! 香港三項鐵人總會指定訓練夥伴, Polar Electro H.K. Ltd 贊助香港三項鐵人總會六隻心率錶! 所有參加者於比賽當天參加抽獎環節將有機會獲得 **Polar 心率錶**。詳細表列如下:

幸運大抽獎	<u>Polar 心率錶</u>
參與奧運賽程, 比賽當天參與抽獎環節的運動員	2 隻 RCX5 G5
參與半奧運賽程, 比賽當天參與抽獎環節的運動員	2 隻 RS300X SD
參與繽紛賽程, 比賽當天參與抽獎環節的運動員	2 隻 RS100



Polar RCX5 G5



Polar RS300X



RS100

鳴謝 Polar Electro H.K. Ltd 為大會提供比賽禮物。

備註:如有任何爭議, 香港三項鐵人總會保留最終決定權利。

Polar RCX 5 應用講座

為各參加者而設的 Polar RCX 5 應用講座(免費)將於 10 月 20 日下午七時正假 TriSportsHK (香港灣仔軒尼詩道 340-342 號國華大樓地庫 (舊大公報社)) 舉行, 有興趣參加者請致電 31053066 與 John Lam 報名

香港三項鐵人總會 謹上